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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Csányi cégei továbbra is tarolnak. Mikor fejezik be a hazudozást kormányoldalon a
családi vállalkozások támogatását illet ően?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Gazdasági Versenyhivatal (GVH) jóváhagyta, hogy a Csányi Sándor érdekeltségébe tartoz ó

Agrárintegrátor Kft., az Agrárspektrum Kft. és az Agrochain Kft. közvetett, közös irányítást

szerezzenek a KITE Zrt . felett . Indoklásuk szerint, mind a négy érintett vállalkozás végez

vetőmagokhoz, műtrágyákhoz, növényvédő szerekhez és terményekhez kapcsolód ó

kereskedelmi tevékenységet, ám együtt arányuk nem akkora, hogy az versenyaggályra adjo n

okot, annak ellenére, hogy a vállalkozások együtt piaci részesedése meghaladja a 2 0

százalékot az említett termékek tekintetében . Gondolom ez a bekebelezés is a családi

gazdaságok támogatásának a részét képzi .

Közben arra is fény derült, hogy kik lehetnek azok az agrárgazdaságok, amelyek nag y

valószínűséggel mintagazdaságokként lesznek kijelölve, amint mint tudjuk, óriási előnyökke l

jár. A nemsokára kijelölésre kerülő mintagazdaságok — régiónként egy — jelenleg is folyik a

mezőgazdasági munka, tehát bérlője van a területnek. De vajon ki fog a jöv őben gazdálkodni



azokon a területeken? Az új bérl ő ugyanis koncesszió keretében fog további jogokat kapni ,

mely keretében hosszú id őn át megengedi az állam számára, hogy bizonyos – másnak tiltott –

tevékenységet végezzen. Ilyen például a dohánytermékek gyártása is . Már-már tényként

kezelik az agráriumban azt a lehetőséget, hogy a Csányi Sándor érdekeltségébe tartozó Bólyi

és a Dalmandi Mezőgazdasági Zrt . is mintagazdaságként működhet tovább,

Kérdezem ezek alapján Tisztelt Miniszter Urat, hogy miért kivételeznek ennyir e

látványos Csányi Sándor vállalkozásaival? Miért nem támogatják inkább a helyben él ő

családi gazdaságokat, ahogyan korábban ígérték ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . november 12 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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